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Komisia finančná          
                                                                                             

Informatívna správa zo zasadnutia komisie dňa 7.4.2016 
 
 
 
 
     Poslanci           Neposlanci 
Prítomní členovia komisie: 1. Ing. Jozef Cifranič    1. Jozef Fáber  
    2. Ing. Gejza Gore   2. Ing. Vladimír Besler
    3. Ing. Marián Kolesár  3. MVDr. Július Selecký 
    4. Ing. Peter Bobík          

               
                                        
Neprítomní členovia komisie:                                                                       
            
                                              
            
Ostatní prítomní:                          1. Mgr. Viera Mokáňová 
      2. Mgr. Peter Sovák 

     3. Ing. Peter Duč  
                                                                                                          4. PhDr. Beáta Hippová  
                                                                                                           
     
Priebeh rokovania: 
 

1. Otvorenie 
Rokovanie finančnej komisie otvoril predseda komisie Ing. Cifranič. Program 
rokovania bol schválený jednomyseľne.  

2. Návrh Dodatku č. 1 k VZN Mesta Trebišov č. 142/2015 o určení výšky dotácie 
na prevádzku a mzdy na dieťa a žiaka škôl a školských zariadení na rok 2016 
Materiály na rokovanie boli členom komisie zaslané elektronickou poštou. 
Po viacerých návrhoch členov (Ing. Kolesár, Ing. Gore, Ing. Bobík, MVDr. Selecký) 
komisia odporúča MsZ predmetný dodatok neschvaľovať. Komisia odporúča, 
v zmysle čl. 8, bodu 8.3 predmetného VZN, poskytnúť ZŠ sv. Juraja jednorazovú 
dotáciu vo výške 4,66 tis. € z rezervy primátora. V súvislosti s uvedeným komisia 
odporúča MsZ taktiež schváliť súvisiacu rozpočtovú zmenu. Uvedený návrh bol 
schválený jednomyseľne.  

3. Návrh rozpočtového opatrenia č. 1 zmeny rozpočtu na rok 2016  
Materiály boli zaslané elektronickou poštou. Komisia odporúča MsZ schváliť 
v rámci jednotlivých oddielov funkčnej klasifikácie nasledujúce zmeny:  

 01.7.0 – Transakcie verejného dlhu – Splátka úrokov EUROVIA – zníženie 
bežných výdavkov spolu o 1,30 tis. €.  

 04.5.1 – Cestná doprava  – Cestná doprava SAD – zvýšenie bežných 
výdavkov spolu o 10,06 tis. €.   

 04.5.1 – Cestná doprava – Oprava miestnych kom. (splátka EUROVIA) – 
zníženie bežných výdavkov spolu o 64,16 tis. €. 

 09. Školské zariadenia – MŠ, CVČ, ZUŠ – zníženie objemu prostriedkov 
určených na nepredvídané skutočnosti (originálne kompetencie) spolu 
o 4,66 tis. € tis. €.  

 09.1.2.1 – Primárne vzdelávanie – Cirkevná ZŠ sv. Juraja – zvýšenie objemu 
originálnych kompetencií celkovo v sume 4,66 tis. €.  



V prípade zmien v rámci funkčných klasifikácií 04.5.1 – Cestná doprava – 
Rekonštrukcia miestnych komunikácií a 06.6.0 – Občianska vybavenosť inde 
neklasifikovaná – Rekonštrukcia strechy Berehovo komisia odporúča postupovať 
v zmysle Uznesenia č. 92/2015. Tzn. rozpočtovú zmenu zapracovať do rozpočtu až 
po schválení formy obstarávania MsZ a vysúťažení danej akcie. V súvislosti 
s verejným obstarávaním členovia Ing. Kolesár, Ing. Besler a Ing. Gore odporúčali 
využívať vo všetkých prípadoch systém elektronického trhoviska. Za uvedený návrh 
hlasovali členovia Ing. Kolesár, Ing. Bobík, Ing. Gore, MVDr. Selecký, Ing. Besler, 
p. Fáber. Zdržal sa Ing. Cifranič.  

4. Rôzne  
Materiály na rokovanie boli členom finančnej komisie zaslané elektronickou poštou 
v deň zasadania komisie. Predložené boli štyri body: 
a) Obstaranie rolby – TS, 
b) Finančné dotácie pre športové kluby na rok 2016, 
c) Obstaranie projektovej dokumentácie pre VN prípojku a nové NN vedenie pre 

Nový Majer, 
d) Rozšírenie riadiaceho SW pre ovládanie hlasovacieho zariadenia H.E.R. pre 

hlasovanie v zastupiteľstve a publikovanie v priamych prenosoch. 

Keďže materiály na rokovanie komisie v tomto bode boli doručené nekompletne 
a neskoro, finančná komisia bod rôzne v celom rozsahu stiahla z rokovania a 
odporúčala ho opätovne zaradiť na rokovanie finančnej komisie dňa 14.4.2016. Za 
uvedený návrh hlasovali členovia Ing. Kolesár, Ing. Bobík, Ing. Gore, 
MVDr. Selecký, Ing. Besler, p. Fáber. Zdržal sa Ing. Cifranič.  

5. Diskusia  
 MVDr. Selecký požadoval informáciu o výške poplatkov za zabratie 

verejného priestranstva – parkovisko pri zimnom štadióne p. Františkom 
Tomkom na podnikateľské účely. Požadovaná informácia bude členom 
komisie zaslaná elektronickou poštou; 

 MVDr. Selecký požadoval informáciu týkajúcu sa zníženia dlhu na daniach 
o približne 1 mil. € k 31.12.2015 (informácia zverejnená na webe 
mesta 14.3.2016) v porovnaní s III. Q roku 2015. Požadovaná informácia 
bude členom komisie zaslaná elektronickou poštou; 

 Ing. Gore požadoval zaslať elektronickou poštou informáciu o stave 
prostriedkov na účtoch mesta k 31.12.2015, teda prostriedkov, ktoré prejdú 
do rezervného fondu. Požadovaná informácia bude členom komisie zaslaná 
elektronickou poštou; 

 Ing. Bobík požadoval informáciu, či na zasadnutie MsZ dňa 18.4.2016 bude 
predkladaný materiál týkajúci sa obstarania umelej trávy na futbalové ihrisko 
Slavoj Trebišov. Viceprimátorka Mgr. Mokáňová odpovedala, že doposiaľ 
takouto informáciou nedisponuje. V tejto súvislosti Ing. Kolesár poznamenal, 
že materiál týkajúci sa obstarania umelej trávy by nemal byť predkladaný na 
zasadnutie MsZ bez predošlého prerokovania na finančnej komisii.  

6. Záver  
V závere rokovania sa predseda Ing. Cifranič poďakoval všetkým zúčastneným za 
účasť a rokovanie ukončil.  

 
V Trebišove, dňa 11.4.2016 
 
Zapísal: Ing. Peter Duč, tajomník komisie 
Schválil: Ing. Jozef Cifranič, predseda komisie 



Komisia finančná          
                                                                                             

Informatívna správa zo zasadnutia komisie dňa 14.4.2016 
 
 
 
 
     Poslanci           Neposlanci 
Prítomní členovia komisie: 1. Ing. Jozef Cifranič    1. Jozef Faber  
    2. Ing. Gejza Gore   2. MVDr. Július Selecký
    3. Ing. Marián Kolesár   
    4. Ing. Peter Bobík 
                                          

               
                                        
Neprítomní členovia komisie:                                                          1. Ing. Vladimír Besler
            
                                                         
Ostatní prítomní:                          1. Mgr. Peter Sovák 

     2. Ing. Peter Duč  
                                                                                                          3. PhDr. Beáta Hippová  
                                                                                                           
 
     
Priebeh rokovania: 
 

1. Otvorenie 
Rokovanie finančnej komisie otvoril predseda komisie Ing. Cifranič. Program 
rokovania bol schválený jednomyseľne.  

2. Dotácie na športové aktivity na rok 2016 
Materiály na rokovanie boli členom komisie zaslané elektronickou poštou. Dňa 
18.3.2016 rokovala komisia školstva, kultúry a športu. Jej členovia navrhujú MsZ 
schváliť finančné dotácie na rok 2016 pre: 
Futbalový klub SLAVOJ TREBIŠOV vo výške  77 000,- €, z toho 50 % pre mládež, 
Hádzanársky klub SLAVOJ Trebišov vo výške  22 000,- €, 
Hokejbalový klub ADLER Trebišov vo výške  3 500,- €, 
Nohejbalový klub NK 99 Trebišov vo výške 1 500,- €. 
Ing. Kolesár požadoval zaslať elektronickou poštou požadované sumy na základe 
predložených žiadostí jednotlivých športových klubov. 
Finančná komisia  materiál prerokovala a zobrala na vedomie. 

3. Zámer obstarať rolbu 
Materiály na rokovanie boli členom komisie zaslané elektronickou poštou. 
- Ing. Kolesár poukazoval na skutočnosť, že prvotne (december 2015) bola 

prerokovaná predpokladaná hodnota zákazky cca 80,00 tis. až 90,00 tis. € 
a navrhovaná suma v predkladanom materiáli je 102,15 tis. €., 

- Ing. Duč vysvetlil, že navrhovaná suma vychádza z prieskumu trhu a aktuálnych 
požiadaviek verejného obstarávateľa (spôsob financovania prostredníctvom 
dodávateľského úveru v troch splátkach v priebehu rokov 2016-2018), 

- Ing. Gore odporúčal overiť skutočnosť, či maximálna suma zdrojov má byť 
uvedená s DPH alebo bez DPH v  bode 9. 4) objednávkového formulára. V bode 
11. Stanovenie lehoty na predkladanie ponúk  elektronického trhoviska navrhoval 
zmeniť lehotu z minimálne 3 dní od vyhlásenia zákazky na dobu 14 dní od 



vyhlásenia zákazky. Ďalej navrhoval zapracovať do objednávkového  formulára 
podmienku účasti  minimálne dvoch záujemcov, 

Finančná komisia materiál prerokovala a odporúča mestskému zastupiteľstvu 
schváliť nákup rolby po zapracovaných úpravách. 
Za uvedený návrh hlasovali členovia jednomyseľne.   

4. Zámer obstarať PD potrebnú k pripojeniu lokality Nový Majer do distribučnej 
sústavy obchodnej spoločnosti VSD, a.s. 
Materiály na rokovanie boli členom komisie zaslané elektronickou poštou.  
- Ing. Kolesár navrhol v Návrhu na uznesenie zmeniť jeho znenie a to: „schvaľuje 

zámer na obstaranie projektovej dokumentácie potrebnej k pripojeniu lokality 
Nový Majer do distribučnej sústavy obchodenej spoločnosti Východoslovenská 
distribučná, a.s., Mlynská 31 Košice v predpokladanej hodnote 3700 EUR bez 
DPH; 4440 EUR s DPH“. 

- MVDr. Selecký požadoval informáciu o počte oslovených potenciálnych 
dodávateľov. Informáciu požadoval zaslať elektronickou poštou. 

- Ing. Kolesár odporúčal vedeniu Mesta Trebišov rokovať so spoločnosťou ABG 
s.r.o. o úhrade nákladov súvisiacich s obstaraním projektovej dokumentácie a 
všetkých vynaložených nákladov od roku 2014. 

Finančná komisia materiál prerokovala a odporúča mestskému zastupiteľstvu 
schváliť zámer obstarať projektovú dokumentáciu potrebnú k pripojeniu lokality 
Nový Majer do distribučnej sústavy obchodnej spoločnosti VSD, a.s. 
Za uvedený návrh hlasovali členovia jednomyseľne.  

5. Zámer opravy južnej časti strechy nad priestormi reštaurácie objektu NS 
Berehovo 
Materiály na rokovanie boli členom komisie zaslané elektronickou poštou.  
Tento materiál odporúčali členovia finančnej komisie stiahnuť z rokovania MsZ. 
 

6. Zmena financovania projektu „Rekonštrukcia telocvične ZŠ Komenského 
v Trebišove“ 
Materiály na rokovanie boli členom komisie zaslané elektronickou poštou. Finančná 
komisia uvedený materiál prerokovala a zobrala na vedomie. 

7. Zámer rekonštrukcie časti mestských komunikácií  
Materiály na rokovanie boli členom komisie zaslané elektronickou poštou.  
Finančná komisia uvedený materiál prerokovala a zobrala na vedomie s tým, že 
odporúča v dôvodovej správe z komisie výstavby a majetku vypustiť bod 8. chodník 
vedľa zdravotníckeho zariadenia oproti objektu Lagúna a celkovú hodnotu 
stavebných prác znížiť o sumu 3 298 € s DPH. 

8. Rozšírenie riadiaceho SW pre ovládanie hlasovacieho zariadenia H.E.R. pre 
hlasovanie v zastupiteľstve a publikovanie v priamych prenosoch 
Materiály na rokovanie boli členom komisie zaslané elektronickou poštou.  
Ing. Bobík oboznámil členov komisie s predkladaným návrhom. Pre viaceré otázky 
súvisiace s funkčnosťou systému a spôsobom jeho financovania navrhol  Ing. Bobík 
iniciovať stretnutie medzi dodávateľom hlasovacieho systému H.E.R. a vedením 
Mesta Trebišov. Uvedený návrh finančná komisia zobrala na vedomie. 

9. Rôzne  
Neboli vznesené žiadne návrhy, postrehy, pripomienky. 

10. Diskusia  
- p. Fáber reagoval na skutočnosti z posledného výtlačku Infolistu a nesúhlasil 

s tvrdením, že poslanci za hnutie Trebišov NAHLAS znemožnili vedeniu mesta 
realizovať investičné akcie. Tvrdil, že sumár týchto investičných akcií je 
zahrnutý do prebytku rozpočtu. 



- Ing. Kolesár v nadväznosti na p. Fábera dodal, že od decembra roku 2015 
vedenie mesta nerešpektuje princípy tvorby rozpočtu v zmysle uznesenia MsZ č. 
92/2015. V súvislosti s obsahom aktuálneho Infolistu upozornil, že ak budú 
uverejňované dezinformácie, rozpočtovým opatrením bude presunutá suma 
určená na propagáciu do prebytku rozpočtu mesta. 

- Ing. Duč uviedol, že pri koncipovaní budúcoročného rozpočtu budú uplatňované 
princípy tvorby rozpočtu v súlade s uznesením MsZ č. 92/2015. V súvislosti 
s poznámkami členov finančnej komisie k obsahu Infolistu uviedol, že z prebytku 
rozpočtu nie je možné financovať prvotne plánované investičné akcie. Ako dôvod 
uviedol tvorbu prebytku rozpočtu na rok 2016, kde sú prioritou podzemné 
kontajnery v sume 400,00 tis. €.  

- MVDr. Selecký vzniesol požiadavku na prehodnotenie využívania verejného 
priestranstva (parkovisko pri zimnom štadióne) poslancom Františkom Tomkom 
a v zozname dlžníkov na daniach a poplatkoch (zverejnených na stránke Mesta 
Trebišov) navrhuje uviesť celkový sumár dlhov. 

11. Záver 
V závere rokovania sa predseda komisie finančnej Ing. Cifranič poďakoval všetkým 
zúčastneným za účasť a rokovanie ukončil. 

 
 
V Trebišove, dňa 14.4.2016 
  
Zapísal: Ing. Peter Duč, tajomník komisie 
Schválil: Ing. Jozef Cifranič, predseda komisie 


